



夏季學院2017

始於1978年，北部郊區夏季高力生是一項獨特、密集和令人驚嘆的課程，旨在解決高力生的特殊需求。

夏季學院是通過以下12個區的合作努力協助：

Anoka-Hennepin, Centennial, Columbia Heights, Forest Lake, Fridley, Mahtomedi, Mounds View, North St. Paul / Maplewood / Oakdale, Roseville, St. Anthony / New Brighton, Spring Lake Park 和 White Bear Lake。

夏季學院課程是高力生們的。由於差異，以下表格描述了夏季學生：
享受深入的學習和挑戰

願意

高度的

期望和完成目標

成功的交互技能

自律

情感成熟

合作性

學生資格包括：

他/她的地方區的建議

至少完成二年級

填寫申請表

承諾參加所有13天的夏天學院

我們期待您的孩子提供在都靈最好的高力生。獨特的課程為我們的高力生提供了一個地方，他/她受到挑戰，並且，他/她受到他/她的教師和同行的啟發。

邁克·施德

執行董事

北郊夏季學院

工作人員和課程

夏季學院教員每年暑期學校的工作都精心挑，以保證課程質量得以保持。新申請人必須提交課程，由暑期學校董事和工作人員的代表面。課程應滿足高能力學生的特需求；培養技能，解和通；在容域提供特殊挑。

夏季學院存在，以充地，不重有的在年。

大多暑期學校的工作都接受有格和有才的學生的教育培。此外，在夏季期始之前，教和主任之的在和私下，一步保課程的質量。

提家，也“分享”，是夏季學院所有課程的一般程的一部分。是一，每生被同地面一非院的主的，生知道很好。活生在夏季院，所以每生都有面。

“家”一意味著生在他/她的知和水平上感很舒，以回答同事的多。不意味著高度熟的意上的“家”。疑家的目的是加生的理解，我每人在界的四面之外有著富的和知。活加了，即除非人提出人行互，否人不能容易地定另一人某一主的知，趣和的水平。是一他人的知和的方式。

夏季

2017年

地和日期-夏季院在哥比高地，在哥比高地高中和高地小，在星期六，6月13日星期日-6月29日星期四每天8:00-12:00。

關鍵日期

6月13日-夏天院的第一天

6月15日-第一延的日，班：8:00-2:30

6月22日-第二天延，班：8:00-2:30

6月28日-放日：6:00-8:00

6月29日-夏季院的最後一天

所校都位於同一校，彼此相距英尺，有空舒地穿著，你的生送水。

夏季院

6月11日星期日1:00-

3:00，夏季院的座建都非常非正式地放，供那些有觀看建物的人放和去一，是非正式和可的。在此期教不出席，房不放。然而，多家庭有助於在上前第一天更熟悉校。

午餐，食品和零食

在中午（非延期）的天不²提供午餐。鼓³生每天¹一⁴健康的小吃。在夏季⁵院特⁶位每天休息⁷，小⁸和高中建⁹提供小吃和¹⁰料。在延¹¹的日子¹²，如果需要¹³午餐¹⁴回家，或者如果提供午餐，教¹⁵通知¹⁶生和家庭。

運輸¹

交通由²生的家庭提供，通³私家⁴，汽⁵游泳池，或通⁶加⁷其出勤⁸的特⁹公共汽¹⁰服¹¹。如果提供往返於夏季¹²院的巴士班¹³，由¹⁴提供，而不是夏季¹⁵院。通¹⁶通知家庭有任何安排。如果有任何¹⁷或疑¹⁸，致¹⁹本手²⁰正面列出的²¹地地²²代表。

到5月1日，希望成¹汽²游泳池一部分的³生的姓名⁴被⁵寄⁶。此列表⁷包括住在同一⁸的⁹生的姓名，地址和¹⁰。如果你想¹¹加，你¹²需要自己的¹³人形成¹⁴。以通¹⁵查¹⁶用程序上的拼¹⁷空白接收拼¹⁸列表。

夏季¹院²件³

夏季¹院的三封²件如下：

1. 第一次¹寄²包括³程分配，完成⁴返回我⁵的⁶卷，以及其他相⁷信息。第一次⁸寄定於4月的最後一周。
2. 第二封¹件²包括您孩子的暑期班老³的信，建⁴地⁵，房⁶，停⁷情和其他相⁸信息。第二次⁹寄定於5月底。
3. 在夏季¹期²束後大³一⁴月，家⁵收到一份⁶於老⁷在夏季⁸期⁹生¹⁰的印象的¹¹要¹²面反¹³映。反思¹⁴提供有¹⁵您的孩子和他¹⁶未¹⁷暑期¹⁸校¹⁹的建²⁰的²¹解。

聯繫信息

夏季¹院消息²和地址³，和⁴注可以直接⁵送到夏季⁶院消息⁷，地址⁸763-528-4621或info@nssacademy.com。留⁹下您的姓名，¹⁰和消息。晚上和周末可能¹¹返回¹²。所有付款¹³送到夏季¹⁴院，4707 Hwy 61 # 285, White Bear Lake, MN 55110。

Summer Academy 2017

Initiated in 1978, the North Suburban Summer Academy for High Potential Students is a unique, intensive and exciting program designed to address the special needs of the high potential student.

Summer Academy is sponsored through the cooperative efforts of the following 12 school districts:

AnokaHennepin, Centennial, Columbia Heights, Forest Lake, Fridley, Mahtomedi, Mounds View, North St. Paul/Maplewood/Oakdale, Roseville, St. Anthony/New Brighton, Spring Lake Park, and White Bear Lake.

Summer Academy courses are designed specifically for high potential students. Because of this differentiation, the following qualifications describe the Summer Academy student:

- Enjoyment of intense study and challenge
- Willingness to become involved
- High degree of motivation
- Desire and drive to complete projects
- Successful group interaction skills
- Self-discipline
- Emotional maturity
- Cooperative nature

Student qualifications also include:

- Recommendation of his/her local district
- Completion of at least grade two
- Completion of application form
- Commitment to attend all 13 days of Summer Academy

We look forward to providing your child with the best high potential program in the metro area. This unique program provides our high potential students a place in which they are challenged, engaged, and inspired by their instructors and peers.

Michael Schroeder
Executive Director
North Suburban Summer Academy

STAFF AND CURRICULUM

Summer Academy Staff Each year the Summer Academy staff is carefully selected to ensure that program quality is maintained. New applicants are required to submit a course design and are interviewed by representatives of the Summer Academy board and staff. The course design is expected to meet the unique needs of high potential students to develop leadership skills, problem solving, and communication, and to provide special challenges in the content areas.

Summer Academy exists to complement district programs, not to be repetitious of existing opportunities during the school year.

The majority of Summer Academy staff has had training in the education of gifted and talented students. In addition, in-service and private meetings between individual teachers and the director, held before Summer Academy begins, further ensure the quality of the program.

Questioning the Expert, also known as “Share the Experience,” is a part of Summer Academy’s general curriculum for all classes. It is a time when each student is interviewed briefly by classmates concerning a nonAcademy topic of choice that the student knows

well. The activity occurs throughout Summer Academy so every student will have an opportunity to be interviewed. The word “expert” means the student feels comfortable enough in his/her level of knowledge and experience to respond to many questions from peers concerning the topic. It does not mean “expert” in the sense of high proficiency. The purpose of Questioning the Expert is to strengthen student understanding that each of us has a diversity of experience and knowledge outside the four walls of academia. The activity also reinforces the idea that one cannot easily determine another’s level of knowledge, interest, and experience on a topic unless one asks questions and interacts with people. It is a way of valuing another’s knowledge and experiences.

SUMMER ACADEMY DETAILS

The 2017 Session - Location & Dates Summer Academy will be held in the Columbia Heights School District at Columbia Heights High School and Highland Elementary School on TUESDAY, JUNE 13 - THURSDAY, JUNE 29 from 8:00 - 12:00 daily.

Key Dates

June 13 - First Day of Summer Academy

June 15 - First Extended Day, Classes: 8:00 - 2:30

June 22 - Second Extended Day, Classes: 8:00 - 2:30

June 28 - Open House: 6:00 - 8:00

June 29 - Last Day of Summer Academy

Both schools are located on the same campus, within a few feet of each other and are not air-conditioned. Please dress comfortably and send water with your student(s).

Preview of Summer Academy

On Sunday, June 11 from 1:00 - 3:00, both buildings of Summer Academy will be open for preview on a very informal basis for those who are interested in seeing the buildings. As in the past, this is informal and optional. Teachers will not be present during this time, and rooms will not be open. However, many families have found this helpful to become more familiar with the campus before the first day of class.

Lunch, Food & Snacks

Lunch is not provided on days dismissed at noon (nonextended days). Students are encouraged to bring a healthy snack for break each day. Snacks and drinks also are available for purchase in the elementary and high school buildings during break times each day at the Summer Academy concession stands. During extended days, teachers will notify students and families if a lunch needs to be brought from home or if it will be provided.

Transportation

Transportation is provided by the families of the students, either through private cars, car pools, or through participation in chartered bus services from their attendance area. If busing is provided to and from Summer Academy, it is provided by the individual school

district, not Summer Academy. The individual school district will notify families of any arrangements available. If there are any transportation questions or concerns, please call your local district representative listed on the front of this brochure.

By May 1st, the names of those students who wish to become part of car pools will be mailed. This list will include names, addresses, and phone numbers of those students who live within the same school district. If you wish to participate, you will need to make your own contacts to form car pools. Sign up to receive a carpool listing by checking the carpool blank on the application.

Mailings From Summer Academy

The three mailings from Summer Academy will be as follows:

1. The first mailing will include the course assignment, a questionnaire to complete and return to us, and other pertinent information. The first mailing is scheduled for the last week in April.
2. The second mailing will include a letter from your child's Summer Academy teacher, a building map, a room assignment number, parking details, and other pertinent information. The second mailing is scheduled for the end of May.
3. Approximately one month after the conclusion of Summer Academy, parents will receive a brief, written reflection of the teacher's impressions of the student during Summer Academy. The reflection will provide valuable insight regarding your child and their recommendation for future Summer Academy participation.

Contact Information

Summer Academy Message Line and Address Questions and concerns may be directed to the Summer Academy message line at 7635284621 or to info@nssacademy.com. Please leave your name, phone number with area code, and message. Calls may be returned during evening and weekend hours. All payments should be sent to Summer Academy, 4707 Hwy 61 #285, White Bear Lake, MN 55110.